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Protokół z Sesji Nr XVI/2005 z dnia 28.02.2005r.
Protokół Nr XVI/2005 z Sesji Rady Gminy w Poświętnem z dnia 28 lutego 2005 r.
Sesja Rady Gminy w Poświętnem w dniu 28 lutego 2005r. odbywała się w Sali
konferencyjnej Urzędu Gminy w Poświętnem, trwała od godz. 10:00 do godz.
14:00 obrady prowadził przewodniczący Rady gminy - Bogusław Ulejczyk. W
obradach udział wzięli : - radni w liczbie 15 osób - Jan Cymerman - wójt gminy -
Marzanna Zagórska - sekretarz gminy - Maria Staszewska - skarbnik gminy -
Grzegorz

Protokół Nr XVI/2005
z Sesji Rady Gminy w Poświętnem
z dnia 28 lutego 2005 r.

Sesja Rady Gminy w Poświętnem w dniu 28 lutego 2005r. odbywała się w Sali
konferencyjnej Urzędu Gminy w Poświętnem, trwała od godz. 10:00 do godz. 14:00 obrady
prowadził przewodniczący Rady gminy - Bogusław Ulejczyk.
W obradach udział wzięli :
- radni w liczbie 15 osób
- Jan Cymerman - wójt gminy
- Marzanna Zagórska - sekretarz gminy
- Maria Staszewska - skarbnik gminy
- Grzegorz Bartnik - radca prawny
- Janina Borowska - przewodnicząca GKRPA
listy obecności w załączeniu do protokołu

Ad. pkt 1
Obrady Sesji Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy - Bogusław Ulejczyk .
Powitał Wójta Gminy – Jana Cymermana , radnych gminy, sekretarza gminy, skarbnika
gminy, radcę prawnego.
Następnie oświadczył , iż zgodnie z listą obecności na sali obrad obecnych jest 15 radnych,
co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 radnych stanowi kworum pozwalające
do podejmowania prawomocnych uchwał.

Ad. pkt. 2
Następnie przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad :
1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.
4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2005r.



5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy w Poświętnem i
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rady Gminy w Poświętnem na 2005r.
6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminy uchwalonym
uchwałą Nr VII/43/2003 Rady Gminy w Poświętnem z dnia 25 września 2003r. w sprawie
uchwalenia Statutu Gminy Poświętne.
7. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
za 2004r.
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych Gminy Poświętne.
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia
zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw.
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz
szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego
dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina
Poświętne.
11. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego tryb i kryteria przyznawania
nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest
Gmina Poświętne ze specjalnego funduszu nagród.
12. Dyskusja nad kradzieżą i masowym wycinaniem drzew na
terenie gminy.
13. Działalność Szpitala Powiatowego w Wołominie.
14. Inne sprawy bieżące
15. Zamknięcie obrad.
Oraz zwrócił się do radny z zapytaniem o wnioski do porządku obrad:
Eugeniusz Chaciński - radny zaproponował wprowadzenie punktu 11a - zmiany w
wysokości diety dla przewodniczącego rady gminy.
Przewodniczący poddał pod głosowanie zaproponowany punkt porządku obrad który przez
radnych został przyjęty jednogłośnie ( 15 głosami za)
Następnie przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek obrad, który został
przyjęty jednogłośnie ( 15 głosami za)

Ad. pkt. 3
Protokół z poprzedniej Sesji Rady Gminy został na 7 dni przed Sesją wyłożony do wglądu,
przewodniczący zapytał „czy są uwagi do protokołu”.
W związku z tym, że nie zgłoszono żadnych uwag przewodniczący poddał pod głosowanie
protokół z poprzedniej sesji.
Protokół został przyjęty jednogłośnie ( 15 głosami za ) .

Projekty uchwał otrzymali radni wraz w zawiadomieniami na Sesję.

Ad. pkt. 4
Skarbnik Gminy - Maria Staszewska przedstawiła zmiany w budżecie gminy stwierdzając,
że zmiany powyższe naniesiono na podstawie pisma Ministerstwa Finansów NR ST 3 –



4820-3/2005 które wpłynęło dnia 11.01.2005r na podstawie, którego zmniejszono
subwencję oświatową o kwotę 161 256 zł .
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy
na 2004r. który poddał pod głosowanie a radni przyjęli go jednogłośnie ( 15 głosami za)
U C H W A Ł A Nr XV/94/2004

Ad.pkt.5
Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy w
Poświętnem i zatwierdzenia planu pracy Komisji Rady Gminy w Poświętnem na 2005r.
który poddał pod głosowanie.
Radni przyjęli uchwałę jednogłośnie ( 15 głosami za )
U C H W A Ł A Nr XV/95/2004

Ad. pkt. 6
Sekretarz Gminy - Marzanna Zagórska poinformowała że zgodnie z rozporządzeniem rady
ministrów z dnia 27 lipca 2004r. w sprawie ustalenia granic, zmiany nazw i siedzib władz
niektórych gminy i miast sołectwa Cięciwa zostało włączone do dotychczasowego obszaru
gminy Wołomin, w tym stanie rzeczy należy wymienić załącznik do Statutu Gminy
Poświętne określający granice Gminy Poświętne oraz nanieść zmianę przez wykreślenie z
wykazu jednostek pomocniczych sołectwo Cięciwa.
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie
Gminy uchwalonym uchwałą Nr VII/43/2003 Rady Gminy w Poświętnem z dnia 25
września 2003r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Poświętne, który poddał pod
głosowanie.
Radni przyjęli uchwałę jednogłośnie ( 15 głosami za )
U C H W A Ł A Nr XV/96/2004

Ad. pkt. 7
Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych - Janina
Borowska przedstawiła, sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych za 2004r. ( sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego
protokołu )

Ad. pkt. 8
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Poświętne na 2005r.
Radni przyjęli uchwałę jednogłośnie. ( 15 głosami za )
U C H W A Ł A Nr XV/97/2004

Wójt poinformował że wszystkie regulaminy dotyczące wypłacania i kryteriów
przyznawania dodatków i nagród dla nauczycieli zostały uzgodnione i zaakceptowane
przez Związek Nauczycielstwa Polskiego oraz omówione na posiedzeniach poszczególnych
komisji.

Ad. pkt. 9



Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do
wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, który poddał
pod głosowanie.
Radni przyjęli uchwałę jednogłośnie ( 15 głosami za )
U C H W A Ł A Nr XV/98/2004

Ad. pkt. 10
Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego
wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania nauczycielskiego dodatku
mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach dla których organem
prowadzącym jest Gmina Poświętne, który poddał pod głosowanie.
Radni przyjęli uchwałę jednogłośnie (15 głosami za )
U C H W A Ł A Nr XV/99/2004

Ad. pkt. 11
Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie regulaminu określającego tryb i
kryteria przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których
organem prowadzącym jest Gmina Poświętne ze specjalnego funduszu nagród, który
poddał pod głosowanie.
Radni przyjęli uchwałę jednogłośnie. ( 15 głosami za )
U C H W A Ł A Nr XV/100/2004

Ad. pkt. 11a
Eugeniusz Chaciński - odczytał wniosek o zwiększenie diety Przewodniczącego Rady
Gminy z kwoty 700 zł do kwoty 1000 zł , uzasadniając wniosek że, zwiększenie wysokości
diet wynika z zakresu pracy jaki poświęca przewodniczący Radzie Gminy i Urzędowi
Gminy ponosząc z tego tytułu wymierne koszty.
Wójt Gminy - kiedyś musiałem sam negocjować rożne sprawy, teraz robimy to razem z
przewodniczącym, jeździ ze mną np. do Mińska – Maz w sprawie zatrudnienia lekarza, do
Warszawy. Stwierdzając także że poprzedni przewodniczący, mieli wyższe diety. Lepiej
jest pracować z odpowiednim zapleczem, a tym zapleczem jest Przewodniczący Rady
Gminy , jest na każde moje wezwanie.
Więch Mirosław - obecny przewodniczący na 700 zł plus 150 zł za udział w komisji. Wiemy
jakie są czasy. Myślę, że to wystarczy. My także obniżyliśmy sobie diety z 200zł na 150 zł a
czasy są ciężkie, szkoły upadają.
Wójt Gminy - w kwestii sprostowania szkoły nie upadają, tylko obcinają nam subwencję. Ja
obiecałem, że do końca kadencji utrzymam ten stan szkół i myślę że tego dotrzymam.
Andrzej Skołożyński - popieram wniosek Chacińskiego
Janusz Wróbel - stwierdził żeby odłożyć sprawę do rozpatrzenia na następnej Sesji.
Waldemar Kominek - mój wniosek przy uchwalaniu diet był dla przewodniczącego rady
gminy 700 zł a dla radnych 80 zł . Pierwszy przeszedł, drugi nie.
Zbigniew Górecki - poparł wniosek, stwierdzając że wiemy ile w dzisiejszych czasach
kosztuje zatankowanie samochodu.



Bogdan Świadek - myślę, że 1 000 zł są to śmieszne pieniądze ja za te pieniądze nie
chciałbym tej odpowiedzialności.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały w omawianej sprawie.
Radni przyjęli uchwałę 13 głosami za, przy jednym głosie przeciwnym i 1 głosie
wstrzymującym.
U C H W A Ł A Nr XV/101/2004

Ad. pkt. 12
Wójt Gminy zabierając głos w tum punkcie stwierdził, że plagą stała się wycinka drzew
głównie brzozy. Działają typowe bandy. Wieżdżają do lasu samochodami np. busami i
szybko wycinają i uciekają. Mamy wysyp takich tego rodzaju kradzieży w Międzylesiu,
Wólce Dąbrowickiej, Kolnie. Musimy zwrócić na to uwagę, zastanowić się co z tym zrobić.
Myślę, że obecny na sesji leśniczy trochę przybliży nam , co z tym można zrobić.
Dariusz Giersz - leśniczy, macie bardzo złe położenie, jesteście na granicy dwóch
nadleśnictw. Straż z jednego nadleśnictwa nie może wchodzić na teren drugiego. Za lasy
niepaństwowe odpowiada starosta.
Wójt Gminy – nie ma komendanta policji, bo chciałam temat rozszerzyć myślę, że dobrze
byłoby kontrolować busy. Należy zwiększyć kontrole. Przy współpracy z policją może uda
nam się zminimalizować sprawę. My ze swej strony wystąpimy z wnioskiem o kontrole
busów.
D. Pisarek - przedstawiciel komendy powiatowej policji w Wołominie jeżeli będzie
informacja że na posesji, jest kradzione drzewo, to policja na pewno przyjedzie na miejsce,
a każdą kradzież drzewa powinno się zgłaszać do policji i wtedy rozpoczyna się drogę
karną , jeżeli jest to wartość do 75zł to jest to tylko wykroczenie. W większości
przypadków mieszkańcy wiedzą , kto zajmuje się wycinką drzew. Policja przy współpracy z
mieszkańcami lepiej działa , jeżeli otrzymuje informacje nawet te anonimowe.
Sołtys wsi Międzyleś – czy można w 20 letnim lesie robić przecinkę i w jakim okresie.
Dariusz Giersz - leśniczy można zasadniczo przez cały rok , ale dajemy zezwolenia innych
względów ( jak susza) tylko od 01 września – 31 marca
Bogdan Świadek - zwrócił się prośbą o wzmożenie kontroli młodzieży w Zabrańcu.

Ad. pkt. 13
Mieczysław Romejko - dyrektor szpitala Wołominie – poinformował że od 8 lat jest
dyrektorem szpitala, jednocześnie samorządowcem. Na temat ochrony zdrowia możne
powiedzieć bardzo dużo. Szpital działa w strukturach powiatu. Zatrudnia 760
pracowników, liczy 330 łóżek. Sytuacja jest podobna do sytuacji innych szpitali w Polsce.
Prawo nakazało podwyżki w wysokości 300 zł miesięcznie, a nie wpłynęły na ten cel z
budżetu państwa żadne środki finansowe. Paradoksem jest, że my możemy hospitalizować
do określonego limitu a powyżej nie ma zwrotu z Narodowego Funduszu Zdrowia. Gdy są
ograniczenia ciężko podejmować decyzję w sprawie hospitalizacji. Następnym problemem
jest odpływ kadry szczególnie pielęgniarki ( wyjeżdżają za granicę) Zwrócił się z prośbą
inwestowanie w zdrowie swoich mieszkańców oraz że każda uwaga na temat
funkcjonowania jednostki jest dla mnie cenna. Znacznie w dofinansowanie szpitala
zaangażowało się starostwo ( wymiana okien , ocieplenie ) Jesteśmy zakładem publicznym
więc musimy świadczyć usługi dla wszystkich. Jestem przeciwnikiem prywatyzacji szpitali.



Wójt Gminy - chcieliśmy przybliżyć działania szpitala, muszę powiedzieć że w ubiegłym
roku nie wspomagaliśmy szpitala zabrakło nitki porozumienia ze starostą. W latach
ubiegłych to wsparcie było. W bieżącym roku otrzymałem projekt porozumienia dotyczący
wspólnego dofinansowania przedsięwzięć niezbędnych do usprawnienia działalności
szpitala. Po konsultacji z poszczególnymi komisjami podjęta zostanie decyzja w tej
sprawie.
Przewodniczący Rady Gminy – my jako samorządowcy i zarazem mieszkańcy, jesteśmy
podzieleni , jak chcemy pomocy specjalisty to jedziemy do Mińska, Wołomin wspieraliśmy i
myślę że będziemy wspierać. Czy w zamian możemy liczyć na to, że pacjenci będą
przyjmowani w Wołominie.
Janina Borowska - czy wyżywienie dowożone do pacjentów szpitala z zewnątrz jest tak
samo dobre, czy zmniejszyło to koszty.
Mieczysław Romejko - spowodowane to zostało zaleceniami inspekcji pracy i sanepidu, to
nie jest tak, że przewożenie żywności na odległość około 2 km , że traci wartości
odżywcze. Forma cateringu jest dość powszechna. Zyskaliśmy około 300 tys. zł w skali
roku.
Waldemar Kominek - o ile sobie przypominam to Pan nas nie chciał nieć w Wołominie.
Władysław Majszyk - sołtys czy możemy liczyć na pomoc ze strony szpitala w Wołominie.
Mieczysław Romejko - to nie było tak, przyjmując mieszkańców gminy Poświętne, miałem
przyjąć gminę z dawnego rejonu mińskiego, a szpitale według ustawy powinny pozostać w
dawnych strukturach. Założenia reformy były , że pieniądze trafią zawsze tam gdzie
pacjent jest leczony.

Ad. pkt. 14
Radny powiatowy Stanisław Wróbel - przedstawił wnioski jakie zostały złożone w sprawie
remontów dróg i innych prac na drogach i jest to między innymi ; droga Papiernia –
Międzyleś, droga Międzyleś – Poświętne – Zabraniec, zatoka przy szkole Podstawowej w
Poświętnem, usunięcie drzew przy torach, drogi Poświętne – Wola Cygowska – Helenów i
Turze - Poświętne – Ręczaje wycięcie drzew, remonty przepustów, budowa chodnika w
Nowych Ręczajach.

Ad.15
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zakończył obrady XVI Sesji Rady
Gminy, dziękując za udział.

Protokołowała:

Hanna Siwak Przewodniczący Rady Gminy

Bogusław Ulejczyk
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